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Sporządzono: 19.12.2024

Protokół nr XII/2024 z sesji

XII zwyczajna sesja Rady Miasta Puck
data posiedzenia: 19-12-2024

miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Puck ; ul. 1 - go Maja 13 ; 84-100 Puck

Porządek obrad

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.1.
Zatwierdzenie porządku obrad.2.
Zatwierdzenie protokołu z XI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck.3.
Informacja Burmistrza o działaniach w okresie międzysesyjnym i realizacji zgłoszonych4.
wniosków.
Informacja i komunikaty Przewodniczącej Rady Miasta.5.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2038.6.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na 2024r.7.
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z8.
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi w 2024 roku.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku9.
budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Mieście Puck na lata10.
2025-2027.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Puck do realizacji Programu „Asystent11.
osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Puck do realizacji Programu „Opieka12.
wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Obszaru13.
Metropolitalnego Gdańsk-Gdynia-Sopot (SUMP).
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/6/2019 Rady Miasta Pucka w sprawie14.
przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Puck.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasta Puck aneksu do15.
umowy wykonawczej z Zakładem Zagospodarowania Odpadów „Czysta Błękitna Kraina” Spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Czarnówku niezbędnej dla realizacji projektu pod
nazwą: „Budowa i doposażenie instalacji do odzysku i recyklingu odpadów komunalnych w
Zakładzie Zagospodarowania Odpadów „Czysta Błękitna Kraina” w Czarnówku, Gmina Nowa
Wieś Lęborska”.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/11/2024 Rady Miasta Puck w sprawie16.
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
składanej przez właściciela nieruchomości.
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu17.
zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasta Puck w rejonie Alei Lipowej.
Podjęcie uchwały w sprawie darowizny mienia komunalnego na rzecz Gminy Puck. ( ul.18.
Akacjowa)
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży mienia komunalnego w drodze bezprzetargowej.19.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy20.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( ul. Zamkowa)
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy21.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( ul. Żarnowiecka)
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy22.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( ul. Żeglarzy)
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy użyczenia na23.
czas nieoznaczony. ( biuro paszportowe)
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puckiemu (przewozy24.
pasażerskie na liniach komunikacyjnych na terenie Powiatu Puckiego).
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puckiemu (Dzienny Dom25.
Senior+ w Pucku).
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś Lęborska z26.
przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej drogi dojazdowej do
wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek Powiatowo-Gminny w
ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Puck na lata 202527.
– 2038.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na 2025r. a) prezentacja28.
najważniejszych założeń projektu uchwały budżetowej; b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej; c) przedstawienie przez Przewodniczącego
Komisji Budżetowej stanowiska dotyczącego projektu uchwały budżetowej; d) przedstawienie
stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku i
stanowiska Komisji Budżetowej; e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; f) głosowanie
nad projektem uchwały budżetowej.
Wolne wnioski i informacje.29.
Zamknięcie obrad.30.

Wykaz głosowań

Zatwierdzenie porządku obrad. (2024-12-19 15:37:04)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Zatwierdzenie protokołu z XI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck. (2024-12-19 15:37:53)2.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024 – 2038.3.
(2024-12-19 15:40:53)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
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ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na 2024r. (2024-12-19 15:41:50)4.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z5.
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi w 2024 roku. (2024-12-19 15:43:07)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku6.
budżetowego 2024 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. (2024-12-19 15:44:02)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 14 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Kinga Szczypiorowska;
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Mieście Puck na lata7.
2025-2027. (2024-12-19 15:45:03)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Puck do realizacji Programu „Asystent8.
osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025.
(2024-12-19 15:46:00)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
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Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Puck do realizacji Programu „Opieka9.
wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2025. (2024-12-19 15:46:57)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Obszaru10.
Metropolitalnego Gdańsk-Gdynia-Sopot (SUMP). (2024-12-19 15:47:48)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/6/2019 Rady Miasta Pucka w sprawie11.
przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Puck.
(2024-12-19 15:48:52)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasta Puck aneksu do12.
umowy wykonawczej z Zakładem Zagospodarowania Odpadów „Czysta Błękitna Kraina” Spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Czarnówku niezbędnej dla realizacji projektu pod
nazwą: „Budowa i doposażenie instalacji do odzysku i recyklingu odpadów komunalnych w
Zakładzie Zagospodarowania Odpadów „Czysta Błękitna Kraina” w Czarnówku, Gmina Nowa
Wieś Lęborska”. (2024-12-19 15:50:10)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/11/2024 Rady Miasta Puck w sprawie13.
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
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składanej przez właściciela nieruchomości. (2024-12-19 15:51:15)
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu14.
zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasta Puck w rejonie Alei Lipowej. (2024-12-19
15:52:11)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie darowizny mienia komunalnego na rzecz Gminy Puck. ( ul.15.
Akacjowa) (2024-12-19 15:54:57)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży mienia komunalnego w drodze bezprzetargowej.16.
(2024-12-19 15:55:56)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy17.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( ul. Zamkowa) (2024-12-19 15:56:56)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy18.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( ul. Żarnowiecka) (2024-12-19
15:57:52)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami kolejnej umowy19.
dzierżawy na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym. ( ul. Żeglarzy) (2024-12-19 15:58:49)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie między stronami umowy użyczenia na20.
czas nieoznaczony. ( biuro paszportowe) (2024-12-19 15:59:51)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puckiemu (przewozy21.
pasażerskie na liniach komunikacyjnych na terenie Powiatu Puckiego). (2024-12-19 16:00:56)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puckiemu (Dzienny Dom22.
Senior+ w Pucku). (2024-12-19 16:01:55)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
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WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś Lęborska z23.
przeznaczeniem na wkład własny dla inwestycji pn. „Budowa alternatywnej drogi dojazdowej do
wysypiska odpadów w Czarnówku” realizowanej przez Lęborski Związek Powiatowo-Gminny w
ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych. (2024-12-19
16:03:18)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Puck na lata 202524.
– 2038. (2024-12-19 16:09:18)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na 2025r. a) prezentacja25.
najważniejszych założeń projektu uchwały budżetowej; b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej; c) przedstawienie przez Przewodniczącego
Komisji Budżetowej stanowiska dotyczącego projektu uchwały budżetowej; d) przedstawienie
stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku i
stanowiska Komisji Budżetowej; e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; f) głosowanie
nad projektem uchwały budżetowej. (2024-12-19 16:31:44)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

                           XII ZWYCZAJNA SESJA RADY MIASTA PUCK

                                             z dnia 19.12.2024

Początek obrad godzina 15.33

W sesji na 15 Radnych udział wzięło 15 Radnych.

Link do nagrania z posiedzenia: https://miastopuck.tv-polska.eu/

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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PUNKT 1

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dokonała otwarcia XII zwyczajnej sesji Rady Miasta
Puck wypowiadając formułę „Otwieram posiedzenie XII zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck „.

Przywitała koleżanki i kolegów radnych, Panią burmistrz wraz ze współpracownikami, Panią mecenas,
oraz zaproszonych gości.

A także wszystkich, którzy oglądają bezpośrednią transmisję sesji.

Na sesji , zgodnie z listą obecności obecnych jest 15 radnych, więc stwierdzam, że nasze obrady są
prawomocne.

Na protokolanta XII sesji Przewodnicząca powołała p. Anetę Seweryńską- Konkel.

 

( Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu,

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

PUNKT 2

ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała, że porządek obrad XII zwyczajnej sesji
Rady Miasta  Puck  został  przesłany wraz  z  materiałami.  Zapytała,  czy  są  uwagi  do  przesłanego
porządku.

Nie widzę.

Następnie Przewodnicząca Rady poddał pod głosowanie sprawę przyjęcia porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 3

ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z XI ZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIASTA PUCK.

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel kolejny punkt sesji to zatwierdzenie protokołu z XI
zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck. Protokoły były do wglądu w Biurze Rady Miasta, czy ktoś ma jakieś
uwagi? Nie widzę, przechodzimy zatem do głosowania.

Głosowało 15 Radnych , 15 opowiedziało się za, więc w wyniku głosowania zatwierdzono protokół z XI
Sesji Rady Miasta Puck.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 4
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INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁANIACH W OKRESIE  MIĘDZYSESYJNYM I  REALIZACJI
ZGŁOSZONYCH WNIOSKÓW.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do kolejnego punktu obrad – Informacja
burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. Czy Pani burmistrz chce zabrać głos? Czy ktoś po
zapoznaniu ma jakieś pytania? Jeżeli będą pytania po zapoznaniu się to poproszę.

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska  przywitała obecnych, przedstawiła najważniejsze
punkty sprawozdania.

-   remont  –  nadzór  nad  pracami  kanalizacyjnymi-  ul.12  Marca  i  Drzeżdżona,  Kwiatkowskiego  i
Wybickiego.

- podpisanie umowy z panią wojewodą – powstaje w Pucku Terenowy Punkt Paszportowy.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś ma jeszcze pytania do Pani burmistrz w tym
punkcie?

Nie widzę więc przechodzimy do kolejnego punktu sesji

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

PUNKT 5

INFORMACJA I KOMUNIKATY PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo sprawozdanie Przewodniczącej z
działań w okresie międzysesyjnym. Są jakieś pytania? Nie widzę .

Teraz przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała o rozpoczęciu rozpatrywania uchwał.

PUNKT 6

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA
2024 – 2038.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt  został  omówiony  podczas  posiedzeń  komisji  stałych  Rady  Miasta  Puck,  mieli  Państwo
możliwość zadawania pytań.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych 13 opowiedziało się za 2 przeciw.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XII/1/2024

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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PUNKT 7

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY PLANU BUDŻETU MIASTA NA 2024 R. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
został on też omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miasta. Czy ktoś ma uwagi w tym
punkcie ?

Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych 13 opowiedziało się za 2 przeciw.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XII/2/2024

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 8

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  POKRYCIA  CZĘŚCI  KOSZTÓW  GOSPODAROWANIA
ODPADAMI  KOMUNALNYMI  Z  DOCHODÓW WŁASNYCH NIEPOCHODZĄCYCH Z POBRANEJ
OPŁATY ZA GOSPODAROWANIE ODPADAMI KOMUNALNYMI W 2024 ROKU. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli możliwość zadawania pytań na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miasta. Niektórzy z radnych
uczestniczyli też w posiedzeniu Komisji Komunalnej, gdzie analizowana była gospodarka odpadami
komunalnymi. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy zatem do głosowania.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XII/3/2024

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 9

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA WYKAZU WYDATKÓW NIEWYGASAJĄCYCH Z
UPŁYWEM  ROKU  BUDŻETOWEGO  2024  ORAZ  USTALENIA  PLANU  FINANSOWEGO  TYCH
WYDATKÓW.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli możliwość zadawania pytań pani skarbnik,  obecnej na posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych
Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały.

Głosowało 15 radnych 14 opowiedziało się za 1 radny wstrzymał się.

Uchwała została przyjęta i otrzymuje nr XII/4/2024

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.
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PUNKT 10

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PROGRAMU WSPIERANIA RODZINY W MIEŚCIE
PUCK NA LATA 2025-2027. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość  zadawania  ewentualnych  pytań  na  posiedzeniu  wspólnym Komisji  Stałych  Rady
Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XII/5/2024

PUNKT 11

PODJĘCIE  UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY MIASTA PUCK DO REALIZACJI
PROGRAMU „ASYSTENT OSOBISTY OSOBY Z NIEPEŁNOSPRAWNOŚCIĄ” DLA JEDNOSTEK
SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO - EDYCJA 2025.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel Otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość  zadawania  ewentualnych  pytań  na  posiedzeniu  wspólnym Komisji  Stałych  Rady
Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymuje nr XII/6/2024

PUNKT 12

PODJĘCIE  UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY MIASTA PUCK DO REALIZACJI
PROGRAMU „OPIEKA WYTCHNIENIOWA” DLA JEDNOSTEK SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO –
EDYCJA 2025.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość  zadawania  ewentualnych  pytań  na  posiedzeniu  wspólnym Komisji  Stałych  Rady
Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/7/2024

PUNKT 13

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  PRZYJĘCIA  PLANU  ZRÓWNOWAŻONEJ  MOBILNOŚCI
MIEJSKIEJ  DLA  OBSZARU  METROPOLITALNEGO  GDAŃSK-GDYNIA-SOPOT  (SUMP).

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość  zadawania  dodatkowych  pytań  na  posiedzeniu  wspólnym Komisji  Stałych  Rady
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Miasta. Czy ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/8/2024

PUNKT 14

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XVII/6/2019 RADY MIASTA PUCKA W
SPRAWIE  PRZYJĘCIA  REGULAMINU  UTRZYMANIA  CZYSTOŚCI  I  PORZĄDKU  NA  TERENIE
GMINY MIASTA PUCK.      

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość  zadawania  dodatkowych  pytań  na  posiedzeniu  wspólnym Komisji  Stałych  Rady
Miasta. Czy ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/9/2024

PUNKT 15

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE PRZEZ GMINĘ MIASTA
PUCK ANEKSU DO UMOWY WYKONAWCZEJ Z ZAKŁADEM ZAGOSPODAROWANIA ODPADÓW
„CZYSTA BŁĘKITNA KRAINA” SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ Z SIEDZIBĄ
W  CZARNÓWKU  NIEZBĘDNEJ  DLA  REALIZACJI  PROJEKTU  POD  NAZWĄ:  „BUDOWA  I
DOPOSAŻENIE  INSTALACJI  DO  ODZYSKU  I  RECYKLINGU  ODPADÓW  KOMUNALNYCH  W
ZAKŁADZIE  ZAGOSPODAROWANIA  ODPADÓW  „CZYSTA  BŁĘKITNA  KRAINA”  W
CZARNÓWKU,  GMINA  NOWA  WIEŚ  LĘBORSKA”.  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/10/2024

PUNKT 16
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PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XI/11/2024 RADY MIASTA PUCK W
SPRAWIE OKREŚLENIA WZORU DEKLARACJI O WYSOKOŚCI OPŁATY ZA GOSPODAROWANIE
ODPADAMI KOMUNALNYMI SKŁADANEJ PRZEZ WŁAŚCICIELA NIERUCHOMOŚCI.  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/11/2024

PUNKT 17

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY MIASTA PUCK W REJONIE ALEI LIPOWEJ. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń Komisji .

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy jeszcze jakieś uwagi w tym punkcie porządku
obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/12/2024

PUNKT 18

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE DAROWIZNY MIENIA KOMUNALNEGO NA RZECZ GMINY
PUCK. ( UL. AKACJOWA)  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska poprosiła o
zabranie głosu, Państwo już wiecie jaka jest sytuacja, jednak chcę wytłumaczyć mieszkańcom, ulicy
Akacjowej, jest to ulica na osiedlu Swarzewskim, jest to problemowa ulica, zawsze był problem kto
będzie remontował i odśnieżał, jeżeli podejmiemy dzisiaj tą uchwałę to Wójt Gminy Puck będzie dbał o
tą drogę.
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Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/13/2024

PUNKT 19

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE  SPRZEDAŻY  MIENIA  KOMUNALNEGO  W  DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ.   

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/14/2024

PUNKT 20

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM. ( UL.
ZAMKOWA)

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.    

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/15/2024

PUNKT 21

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM. ( UL.
ŻARNOWIECKA)

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
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mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/16/2024

PUNKT 22

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NA CZAS OZNACZONY W TRYBIE BEZPRZETARGOWYM.  ( UL.
ŻEGLARZY)

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/17/2024

PUNKT 23

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE MIĘDZY STRONAMI
UMOWY UŻYCZENIA NA CZAS NIEOZNACZONY. ( BIURO PASZPORTOWE)  

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/18/2024

PUNKT 24

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ POWIATOWI PUCKIEMU
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(PRZEWOZY  PASAŻERSKIE  NA  LINIACH  KOMUNIKACYJNYCH  NA  TERENIE  POWIATU
PUCKIEGO).

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani  Skarbnik  obecnej  na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/19/2024

PUNKT 25

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ POWIATOWI PUCKIEMU
(DZIENNY DOM SENIOR+ W PUCKU). 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani  Skarbnik  obecnej  na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/20/2024

PUNKT 26

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ GMINIE NOWA WIEŚ
LĘBORSKA  Z  PRZEZNACZENIEM  NA  WKŁAD  WŁASNY  DLA  INWESTYCJI  PN.  „BUDOWA
ALTERNATYWNEJ  DROGI  DOJAZDOWEJ  DO  WYSYPISKA  ODPADÓW  W  CZARNÓWKU”
REALIZOWANEJ PRZEZ LĘBORSKI ZWIĄZEK POWIATOWO-GMINNY W RAMACH RZĄDOWEGO
FUNDUSZU POLSKI ŁAD: PROGRAMU INWESTYCJI STRATEGICZNYCH. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały
mieli  możliwość zadawania dodatkowych pytań Pani Burmistrz obecnej na posiedzeniu wspólnym
Komisji Stałych Rady Miasta. Czy mimo to ktoś jeszcze ma uwagi w tym punkcie porządku obrad?

Nie widzę.

Przechodzimy do głosowania

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
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Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Numer podjętej uchwały XII/21/2024

PUNKT 27

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ MIASTA
PUCK NA LATA 2025 – 2038. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Przedmiotowy projekt został obszernie przedyskutowany podczas wczorajszego Komisji Stałych Rady
Miasta Puck.

Proszę  teraz  pana  wiceprzewodniczącego  Tomasza  Nowak  o  przedstawienie/odczytanie  opinii
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  projekcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Puck na lata 2025 – 2039.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Tomasz  Nowak  odczytuje  Uchwałę  Nr  1487/g123/F/IV/24
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 5 grudnia 2024 w sprawie
opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie Finansowej Miasta Puck na lata 2025 – 2039.

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dziękuję bardzo, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos
w tym punkcie porządku obrad?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddał projekt pod głosowanie.

Głosowało 15 radnych 13 opowiedziało się za 2 przeciw.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XII/22/2024

PUNKT 28

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU MIASTA NA 2025R.   

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały .
Przedmiotowy projekt został obszernie przedyskutowany podczas wczorajszego posiedzenia Komisji
Stałych  Rady  Miasta.  Wprowadzonych  zostało  kilka  istotnych  poprawek  do  zaproponowanego
projektu,  zgłoszonych  przez  radnych.   Finalnie  dokonano  cięć  w  budżecie  na  ogólną  kwotę  –
1 050 000, 00 ( na zmniejszenie deficytu) a także przeniesiono 25 000 na remont dróg.

a)      prezentacja najważniejszych założeń projektu uchwały budżetowej;

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel proszę zatem panią skarbnik Wiolettę Joskowską o
prezentację najważniejszych założeń projektu uchwały w sprawie projektu uchwały budżetowej.

Skarbnik Miasta Wioletta Joskowska przedstawia proponowane założenia budżetu Gminy Miasta
Puck na rok 2025

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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Budżet na rok 2025 przedstawia się następująco:

- po stronie dochodów budżetowych kwota 111 021 832,00 zł

- po stronie wydatków budżetowych kwota 107 104 735,71 zł

Przychody budżetu

stanowią wolne środki z roku 2024 na realizację Projektu "Cyberbezpieczny Samorząd" w wysokości
817 903,71 zł

Z zaplanowanych dochodów budżetowych ogółem roku na:

- dochody bieżące przypada kwota 84 118 498,00 zł,

- dochody majątkowe kwota 26 903 334,00 zł.

Najwyższy udział w planie dochodów budżetowych stanowią:

1)         dochody własne – 76%

2)         dotacje celowe na zadania własne i zlecone z budżetu państwa oraz dotacje z budżetu Unii
Europejskiej – 13%

3)         subwencje – 11%

Subwencja ogólna z budżetu państwa w kwocie 12 305 424,00 zł, zabezpieczy 37% zaplanowanych
wydatków bieżących na zadania oświatowe,  które wyniosą 32 615 470,00 zł.  Dopłata do zadań
oświatowych ze środków własnych Miasta wyniesie 63% tj. 20 310 046,00 zł.

Dotacje i środki z budżetu państwa w roku 2025 to kwota 14 618 711,00 zł:

         dotacje z UE kwota  713 638,00 zł,

         dotacje związane z realizacją zadań własnych kwota 1 268 500,00 zł,

         dotacje i dochody na realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej kwota  5 455
757,00 zł, w tym świadczenia rodzinne i fundusz alimentacyjny kwota 4 700 000 zł,

         dotacje oraz środki na realizację zadań wspólnych realizowanych na podstawie porozumień
między JST kwota 376 312,00 zł.

Dopłata do zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej ze środków własnych Miasta wyniesie –

5 349 938,00 zł.

W grupie dochodów własnych największe wpływy planuje się uzyskać z podatków i opłat lokalnych
kwota 10 925 760,00 zł:

         w tym z podatku od nieruchomości w wysokości 10 450 760,00 zł.

Z zaplanowanych wydatków ogółem na:

- wydatki bieżące przypada kwota 80 426 189,31 zł, co stanowi 74,6 % wydatków ogółem
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- wydatki majątkowe przypada kwota 26 678 546,40 zł, co stanowi 25,4 % wydatków ogółem

Budżety jednostek i instytucji kultury kształtują się następująco:

1)         Szkoła Podstawowa – 18 217 360,00 zł, w tym: na wydatki majątkowe – 210 000 zł,

2)         Miejski Ośrodek pomocy Społecznej – 11 874 982,00 zł, w tym:

         świadczenia rodzinne i fundusz alimentacyjny – 4 700 000 zł,

3) Straż Miejska – 814 850,00 zł,

4) Pucki Klub Malucha – 776 230,00 zł,

5) Przedszkole Samorządowe – 1 980 214,00 zł w tym: na wydatki majątkowe – 18 000 zł,

6) Biblioteka Publiczna – 1 914 116,00 zł, w tym: wydatki majątkowe – 150 000,00 zł.

Zadania inwestycyjne zaplanowano na ogólną kwotę 13 644 746,00 zł.

Plan wydatków budżetowych pokazuje, że największą część budżetu zajmują zadania:

1)         dotyczące oświaty i wychowania – 31,8 % ogólnej sumy wydatków budżetowych,

2)         dotyczące gospodarki komunalnej i ochrony środowiska – 20,6 % ogólnej sumy wydatków
budżetowych

3)         dotyczące transportu i łączności – 11,3 % ogólnej sumy wydatków budżetowych,

4)         dotyczące administracji publicznej –  10,4 % ogólnej sumy wydatków budżetowych.

5)         dotyczące rodziny – 6,3 % ogólnej sumy wydatków budżetowych.

Planowana kwota długu na 31.12.2025 r.   w wysokości 32 790 000,00 zł.  obejmuje następujące
zobowiązania:

         zaciągnięte przez Gminę Miasta Puck pożyczki oraz wyemitowane obligacje:

         Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku raty 2 pożyczek w
wysokości 790 000,00 zł,

         Bank Millennium S.A. obligacje na łączną kwotę 17 000 000,00 zł,

         Bank Pekao S.A. obligacje na łączną kwotę 5 500 000,00 zł,

         Santander Bank Polska S.A. obligacje na łączną kwotę 5 500 000,00 zł.,

         Bank Millennium S.A. obligacje na łączną kwotę 4 000 000,00 zł.

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dziękuję bardzo pani skarbnik.

Proszę teraz pana wiceprzewodniczącego Leszka Podlaszewskiego o przedstawienie/odczytanie opinii
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały budżetowej.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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b)      przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej;

Zastępca  przewodniczącej  Leszek  Podlaszewski  o  odczytuje  Uchwałę  NR  188/g123/P/IV/24
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 5 grudnia 2024r. w sprawie
opinii o projekcie uchwały budżetowej miasta Puck na 2025 rok.

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel bardzo dziękuję

Poproszę  przewodniczącego  komisji  budżetowej  Pana  Piotra  Kozakiewicza  o  przedstawienie
stanowiska  Komisji  Budżetowej  dotyczącego  projektu  uchwały  budżetowej.

c)      przedstawienie przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej stanowiska dotyczącego projektu
uchwały budżetowej;

Przewodniczący Komisji  Budżetowej Piotr Kozakiewicz  dnia 18 grudnia 2024 roku Komisja
Budżetowa w składzie:

Piotr Kozakiewicz - Przewodniczący,

Jacek Wilandt - zastępca Przewodniczącego,

Agata Bączkowska - członek,

Jakub Groenwald - członek

Aleksander Gutta - członek

odbyła posiedzenie wspólne wraz z Komisją ds. Społecznych i Komisją ds. Komunalnych, którego
tematem była m.in. szczegółowa analiza projektu budżetu miasta Puck na rok 2025. Prace Komisji
opierały się w szczególności na procedurze uchwalania budżetu przyjętej uchwałą Rady Miasta. Przy
ocenie budżetu na rok 2025 Komisja wzięła pod uwagę liczne wnioski i pytania radnych, na które
otrzymano wyczerpujące wyjaśnienia, a także zgłosiła szereg poprawek.

Członkowie Komisji  Budżetowej  mają świadomość,  że planowane przychody budżetowe Pucka są
ambitne i może zaistnieć potrzeba wprowadzenia zmian w budżecie mających na celu zapewnienie
równowagi budżetowej.

Projekt budżetu miasta na rok 2025 zamyka się po stronie dochodów kwotą 111.021.832 zł, a po
stronie wydatków budżetowych kwotą 108.154.735,71 zł.

Komisja  stwierdza,  że  budżet  miasta  na  rok  2025  pod  względem  formalno-prawnym,  graficznym  i
merytorycznym  jest  dokumentem  sporządzonym  prawidłowo.  Komisja  Budżetowa  jednogłośnie
pozytywnie ocenia projekt uchwały budżetowej na rok 2025 i wnioskuje do Rady Miasta o przyjęcie
budżetu miasta Puck na rok 2025.

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel bardzo dziękuję .

Zapraszam Panią Burmistrz Hannę Pruchniewską i proszę o przedstawienie stanowiska Burmistrza w
sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku i stanowiska Komisji Budżetowej.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
https://miastopuck.tv-polska.eu/
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d)      przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Gdańsku i stanowiska Komisji Budżetowej;

Burmistrz Miasta Puck Hanna Pruchniewska przedstawia swoje stanowisko , RIO opiniował WPF
oraz budżet podjął dwie uchwały, które uzyskały opinię pozytywną, po zastosowaniu przeze mnie
autopoprawki  ,  na komisjach w wyniku zastosowanych poprawek zmniejszono wydatki  na kwotę
1 050 000,00 , w związku z tym bezzasadna stała się emisja obligacji , w związku z tym WPF jest w tej
chwili do roku 2038 , proszę i wnoszę o uchwalenie budżetu i WPF.

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dziękuję pani burmistrz.

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad?

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej

Radny Adam Otrompka przywitał wszystkich, powiem krótko nie mogę głosować za uchwaleniem
tego budżetu z kilku powodów,  25% przychodów miasta to jest sprzedaż majątku, ze sprzedaży tego
majątku niestety brakuje pieniędzy na remonty dróg i na remonty budynków, w dalszej wypowiedzi
przedstawia kolejne powody podjęcia swojej decyzji.

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy jeszcze jakieś uwagi w tym punkcie porządku
obrad?

 

e)      głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do głosowania nad uchwałą w sprawie
uchwalenia budżetu Miasta na 2025r.

Głosowało15 radnych 13 opowiedziało się za 2 przeciw.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XII/23/2024

Bardzo dziękuję wszystkim Państwu za przegłosowanie budżetu na 2025 r.

PUNKT 29

WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z  państwa chciałby zabrać głos w tym
punkcie?

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska  bardzo dziękuje  za przyjęcie  budżetu zawsze jest  to
trudne zadanie, tym bardziej, że są z nam kierownicy JST, w ciągu roku zawsze jak są problemy i
potrzeba staramy się pomóc.

Bardzo dziękuję pani Skarbnik całej ekipie pracowników Urzędu Miasta za to, że udało się to spiąć i
Państwu za dyskusję, no wczorajszą zwłaszcza, bo wczoraj ona była rzeczywiście bardzo intensywna,
wcześniej  też,  no ale bardziej  intensywna niż dzisiaj,  dziękuję za to uchwalenie.  Będziemy robić

https://miastopuck.tv-polska.eu/
https://miastopuck.tv-polska.eu/
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wszystko,  żeby  zgodnie  oczywiście  musimy przestrzegać  tych  uchwał,  ale  nie  chcę  obiecać,  że
będziemy robić wszystko, żeby po stronie dochodowej było zdecydowanie więcej niż jest do tej pory, a
to oznaczać będzie, że będzie nas stać też na ewentualnie większe wydatki, na szybsze wpłacanie
zadłużenia. Natomiast z wolnych wniosków to chciałam tylko kilka informacji jak zawsze przekazać. W
dalszej wypowiedzi burmistrz przedstawia informacje na temat:

- gazetka nowa już jest dostępna

- 23 grudzień 15.00 spotkanie on line z Burmistrz

- 27.12 będzie wydarzenie kręgle nocą zapraszamy, nasz radny Mirosław Blaszke tym dowodzi można
się u niego zapisać

- zabawa sylwestrowa, serdecznie zaprasza mieszkańców

- życzenia świąteczne.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przekazała podziękowania dla mieszkańców za liczny
udział w wydarzeniach miasta , mikołajki , koncert dzieci dzieciom, w dalszej wypowiedzi przekazała
życzenia świąteczne oraz zaproszenie do wspólnego spędzenia nocy sylwestrowej.

Więcej wniosków i informacji nie było.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

 

PUNKT 30

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

Na  tym Przewodnicząca  Rady  Miasta  Puck  Justyna  Thiel  zakończyła  posiedzenie,  wypowiadając
formułę „Zamykam XII zwyczajną sesję Rady Miasta Pucka ”.

Godzina: 16.38

 

 

 

sporządził
Aneta Seweryńska-Konkel

przewodniczący
Justyna Thiel

https://miastopuck.tv-polska.eu/

